
Protokół nr 5/11 z posiedzenia 

Komisji Rewizyjnej z dnia 20.05.2011 

 

 

1. Rozpoczęcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

 

Posiedzenie komisji otworzył Wiceprzewodniczący Komisji Rewizyjnej Rafał Wolny, 

który na podstawie listy obecności stwierdził wymagane quorum, otwierając posiedzenie 

komisji. Lista obecności stanowi zał. Nr 1 do protokołu.  

 

2. Przedstawienie porządku posiedzenia. 

 

Wiceprzewodniczący odczytał porządek obrad. W związku z brakiem zmian porządek 

został przyjęty i stanowi zał. Nr 2 do protokołu.  

 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji (20.04.2011 r.)  

 

 Z protokołem z poprzedniego posiedzenia komisji zapoznał się radny Janusz Piłat.              

W związku z brakiem uwag, Wiceprzewodniczący Rafał Wolny zaproponował przyjęcie 

protokołu bez doczytywania, za przyjęciem opowiedziało się 2 radnych.  

 

4. Rozpatrzenie (zgodnie z art. 270 ust.2 ufp):  

a) Sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy w 2010 wraz z opinią RIO          

o tym   sprawozdaniu. 

b) informacja o stanie mienia Gminy Międzyzdroje. 

 

Tytułem wstępu głos zabrał Pan Burmistrz przedstawiając główne założenia budżetu w 

2010 roku. Dochody w roku ubiegłym w planie przed zmianami to kwota 43 889 251,06 

mln. Przy planie po zmianach to 42 609 667,11mln. Sprzedaż kształtowała się w 

wysokości 4-5 mln przy założeniu kilkunastu milionów. Deficyt budżetowy to ok. 10 mln. 

przy planie przed zmianami, bo w dużej części inwestycje trzeba było finansować ze 

środków własnych, gdyż środków europejskich jest coraz mniej. Deficyt będzie pokryty z 

wolnych środków, przy ambitnych założeniach dochodów w budżecie. Wydatki wzrosły 

do 71 mln. Z części zadań trzeba było zrezygnować, bo nie było funduszy. Wydatki 

wykonane to rząd 61 mln. Nie została wykonana część dochodów. Ubiegły rok był trudny. 

Celem było zrobienie jak największej ilości inwestycji za pomocą środków zewnętrznych. 

Zadania majątkowe w całości nie zostały wykonane.    

Radny Roman Pawłowski zapytał, z czego wynika zmiana w dziale 756 z kwoty ok. 26 

mln na  sumę ok. 18 mln.  

Pani Skarbnik wyjaśniła, że są to pieniądze z Urzędu Morskiego, który zaległość z 

tytułu podatku miał wypłacić w całości, jednak zostało to rozbite na transze zgodnie z 

wydaną decyzją o rozłożeniu na raty. W kwestii rozdziału  926 95 – kultura fizyczna i 

sport – pojawiła się kwota 150 tys. zł z wykonania dochodów bieżących i odsetek po 

Masters. 

Radny Rafał Wolny zauważył, że w oświacie jest niski wskaźnik wpływu w 

przedszkolu. Z czego to wynika. Radny Pawłowski dodał, że wynika to z niskiej stawki 

jaką Rada ustaliła dla przedszkola.  

Ad vocem Pani Skarbnik wyjaśniła, że był problem z dochodami w Szkole Podstawowej 

nr 2 w Wapnicy. Jak wiadomo utworzono tam oddział przedszkolny, który został 



nieoszacowany w opłatach. Ponadto w SP 1 odbył się remont stołówek. Dlatego dochody 

nie zostały wykonane. 

 

Komisja analizowała dochody od osób prawnych m.in. opłatę targową. Pani Skarbnik 

wyjaśniła, że przez pół roku nie było inkasenta od poboru opłaty targowej, stąd niskie 

dochody. Gmina podpisała umowę jednakże druga strona - ZOŚ nie wyraził zgody. 

Dopiero po przejęciu obowiązków inkasenta przez Panią Zacharopulu zaczęły wpływać 

środki do budżetu w drugiej połowie roku. Komisja stwierdza to uchybienie jako zarzut, w 

wyniku którego planowane dochody nie zostały zrealizowane. 

 Komisja Rewizyjna analizowała gminne inwestycje w tym budowę portu jachtowego w 

Wapnicy i remont ul. Orlej. Komisja Rewizyjna również zapoznała się z informacją i 

stanie mienia Gminy.  

 Komisja poprosiła Panią Skarbnik o przygotowanie na następne posiedzenie materiałów 

dot. umorzeń, dłużników gminnych prawnych i fizycznych, jak również dotacje.  

 

Komisja ustaliła następnie posiedzenie na dzień 27.05.2011 r. na godz. 11.00. 

 

5. Rozpatrzenie  bieżącej  korespondencji.  (brak) 

6. Zapytania i wolne wnioski. (nie zgłoszono) 

 

7. Zakończenie posiedzenia. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji Rafał Wolny zamknął posiedzenie. Na tym zakończono 

sporządzanie protokołu. 

 

Protokółowała: 

S. Jakubowska 


